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هرمزگان من- مشاور اقتصادی دفتر مقام معظم رهبری و عضو مجمع تشخیص 
مصلحت نظام در جمع فعالان اقتصادی که در اتاق بازرگانی و صنایع و معادن و 
کشاورزی هرمزگان در بندرعباس برگزار شد، اظهار کرد:  بایستی فعالان اقتصادی 

در  را  کشور  اقتصاد  و  بردارند  دولت خیز  نباید دست  اقتصاد  و  بگیرند  دست 
باشد.

علی آقامحمدی در نشست با فعالان اقتصادی، تاکید کرد: البته دولت بایستی از 
فعالان اقتصادی حمایت هدفمند داشته باشد تا ارتقا وآزادی بخش خصوصی را 

به همراه داشته باشد.
علی محمدی بر توجه به منافع فعالان اقتصادی و مصرف کنندگان توامان تاکید 
کرد. وی تصریح کزد: ناامنی در اقتصاد پذیرفتنی نیست و بایستی ثبات اقتصادی 
افق آینده  به  باید  نابسامانی هایی در گذشته داشتیم، ولی  باشد و  وجود داشته 
نگاه کنیم که به لحاظ سیاسی وضع مان با گذشته تغییر می کند وبا کشورهای 

همسایه و حوزه خلیج فارس و… روابط مان بهبود یافته است.
رئیس گروه اقتصادی دفتر مقام معظم رهبری گفت: بسیاری از مشکلات مطرح 
شده از سوی فعالان اقتصادی استان هرمزگان مشکلات پایه ای و اساسی نیست، 

بلکه اقتصاد این استان به گرفتاری های خرچنگی مبتلا است.
آقا محمدی از مشکلات موجود و بیان شده از سوی فعالان اقتصادی این استان 
برای رفع  بیان داشت:  و  یاد کرد  به عنوان مشکلات و گرفتاری های خرچنگی 
نقش  و  برد  بهره  رفع مشکلات  برای  ها  استان  سایر  مدل  از  باید  این مشکلات 
اتاق بازرگانی را نقشی داوری قلمداد کرد که در این راه به رفع مشکلات یکدیگر 

کمک کنند.
وی با بیان این که فعالان اقتصادی باید نگاه تعاملی و منطقی و پایدار به یکدیگر 
داشته باشند تا بتوانند جای خود را در معادلات اقتصادی باز کنند، خاطرنشان 

کرد: باید افق خودمان را گسترده تر ببینیم و بدانید که اوضاع با غرب تغییر خواهد 
کرد، همان طور که با کشورهای عربی همسایه تغییر کرد.

و  دهید  توسعه  را  تان  نگاه  داد:  ادامه  نظام  مصلحت  تشخیص  مجمع  عضو  این 
بدانید که موضوعات و مسائل کلان اقتصادی به همدلی و انسجام دارد و هدف 
پیشرفت  و  توسعه  از  بالاتری  به سطح  بتوانید  تا  دنبال کنید  را  گذاری خودتان 

دست پیدا کنید.
آقا محمدی از فعالان اقتصادی هرمزگان خواست تا زنجیره تشکیل داده و مسیر 
پیشرفت اقتصادی را از طریق زنجیره سازی دنبال کنید و نهادهای مالی مستقلی 
نیز می تواند با مشارکت فعالان اقتصادی شکل بگیرد که دانش بنیان ها از جمله 

این ظرفیت ها هستند.

پارلمان  و  اقتصادی  فعالین  خانه   هرمزگان،  بازرگانی  اتاق 
بخش خصوصی می باشد

اتاق  اتاق بازرگانی و صنایع و معادن و کشاورزی هرمزگان گفت: درواقع  رییس 
بازرگانی هرمزگان، خانه ی فعالین اقتصادی و پارلمان بخش خصوصی می باشد.

 محمدرضا صفا در نشست فعالان استان با دکتر علی آقا محمدی مشاور اقتصادی 
دفتر مقام معظم رهبری به عملکرد اتاق بازرگانی و صنایع و معادن و کشاورزی 
هرمزگان در حوزه ی مسئولیت های اجتماعی و وضعیت اقتصادی استان پرداخت.

صفا با اشاره به کمک به سیل زدگان شرق استان )جاسک ، لیردف و میناب در 
بین سیل زدگان،  بسته آب معدنی  پتو ۲۰۰۰  تخته  توزیع ۵۰۰۰  و  ۲ مرحله( 
تامین تجهیزات و ملزومات بیمارستانی مورد نیاز بیماران کرونایی جمعا به میزان 
به  کمک   ،) بیمارستانی  وسایل  و  ونتیلاتور  دستگاه  )خرید  تومان  میلیارد   ۳۴
زدگان  زلزله  به  کمک   ، تومان  میلیارد   ۲ بر  بالغ  فین  شهرستان  زدگان  زلزله 

خسارت  جبران  نیز  و  غذایی  مواد  کانکس،  عدد   ۲۰  ( خوش  سایه  و  بندرلنگه 
تومان  میلیارد   ۵ مبالغ  به  سایه خوش  سایت  در  پروری  آبزی  اقتصادی  فعالین 
 ۲ و  فعال  مدرسه ی   ۱۱( استان  در  مدرسه   ۱۳ توسعه  و  تکمیل   ، احداث   ،  )

داشت: مدرسه قرداد امضاء و پرداخت شده ( بالغ بر  اظهار  تومان؛  میلیارد   ۳۰
همچنین کمک به تکمیل داروخانه شبانه روزی دانشگاه علوم پزشکی به میزان ۲ 
میلیارد تومان ، کمک به بهزیستی استان هرمزگان جهت تامین مایحتاج غذایی 
به میزان ۵ میلیارد تومان از یک اقدامات اتاق بازرگانی استان در حوزه مسئولیت 
های اجتماعی است. صفا در تشریح وضعیت اقتصادی استان خاطر نشان کرد : 
از محوری  اقتصادی یکی  با سابقه دیرپای خود در عرصه های  استان هرمزگان 
ترین ، پرتوان ترین استان اقتصادی کشور است که دارای پتانسیل های محیطی ، 

زیر ساختی مهم و محرک اقتصاد کشور در مقیاس ملی است.
وی افزود: حمل نقل دریایی ، ریلی ، هوایی و زمینی، مجاورت با دریای عمان و 
خلیج فارس، استقرار سازمان های توسعه گرا همانند ۲ منطقه آزاد ، ۶ منطقه ویژه 
اقتصادی ، سازمان توسعه سواحل مکران و بیش از ۳۰ هزار کیلومتر مربع مساحت 
آبی از ۱۰۰ هزار کیلومتر مربع مساحت استان؛ هرمزگان را به نماد توان اقتصادی 
ملی مبدل ساخته است ولیکن علیرغم این همه ظرفیت و توانایی ها ، بهره وری 
آن برای اقتصاد ملی درحد انتظار نمی باشد و به دلیل توسعه القایی بهره مندی 
ساکنان استان نیز از مواهب این توسعه میسر نگردیده است و مطالبات و توقعاتی 

از مدیران این ظرفیت ها مطرح ساخته است.
رئیس اتاق بازرگانی و صنایع و معادن و کشاورزی استان گفت: هرمزگان علی رغم 
وجود واحد های صنعتی بزرگ مقیاس ، پالایشگاهی و خدماتی، اما در اشتغال 
ساکنین استان به دلیل بکار گیری نیرو ی غیرماندگار سایر استان ها، نقش قابل 

انتظار نداشته و کماکان به عنوان یکی از مطالبات بومیان مطرح می باشد.

»هرمزگان من«،درجایگاه نخست هشتمین جشنواره 
استانی مطبوعات و رسانه های خلیج فارس

تسهیلات فرزندآوری افزایش یافت

در نشست اتاق بازرگانی با رئیس گروه اقتصادی دفتر مقام معظم رهبری مطرح شد؛

دغدغه های تجار هرمزگانی در نبود ثبات اقتصادی

رییس سازمان سرمایه گذاری شهرداری بندرعباس تاکید کرد:

شهرت جهانی بندرعباس با پروژه های سازمان سرمایه گذاری شهرداری

های  رسانه  و  مطبوعات  استانی  جشنواره  هشتمین  اختتامیه 
خلیج فارس با حضور معاون مطبوعاتی و اطلاع رسانی وزارت 
اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  کل  مدیر  اسلامی،  ارشاد  و  فرهنگ 
هرمزگان، اهالی رسانه استان، خبرنگاران در فرهنگسرای طوبی 

بندرعباس برگزار شد.
مهدی  »فرشاد  که  مراسم  این  در  من،  هرمزگان  گزارش  به 
و  فرهنگ  وزارت  رسانی  اطلاع  و  مطبوعاتی  امور  معاون  پور« 
و  فرهنگ  کل  مدیر  جهانگیری«  »اسمعیل  اسلامی،  ارشاد 
مطبوعات  رسانه،  اهالی  از  جمعی  و  هرمزگان  اسلامی  ارشاد 
جشنواره  هشتمین  برگزیدگان  از  حضورداشتند  خبرنگاران  و 

استانی مطبوعات و رسانه های خلیج فارس تجلیل شد.
اثر»کام  با  باغستانی«  کمالی  »سمانه  مصاحبه،  بخش  در 
مقام  حائز  هرمزگان  از  است«  تلخ  تبعیض ها  از  ساحل نشینان 
و  »مقصر  اثر  با  خداکریمی«  »محمد  گزارش،  بخش  در  اول، 
متخلف در سایه« از »هرمزگان من« رتبه اول را به دست آورد.

همچنین در بخش تیتر،»محمد خداکریمی« با اثر »سایه مرگ  
بر سایه خوش« از »هرمزگان من« مقام دوم را کسب کرد.

داوری آثار این جشنواره را محمود مقتدیان، محمدحسین بدری 
و مهدی توکلیان بر عهده داشتند.

در پایان مراسم از پیشکسوتان رسانه استان هرمزگان،»محمد 
»علی  نارنجی نسب«،  »حسین  انصاری«،  روان پرور«،»محمد 

نجفی« و »عبدالحسین اسدپور« تقدیر شد.

»هرمزگان من«،درجایگاه نخست 
هشتمین جشنواره استانی 

مطبوعات و رسانه های 
خلیج فارس

به دنبال تحقق آرزوهای دیرینه
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هرمزگان من- دبیر شورای عالی توسعه سواحل مکران گفت: طرح تدقیق سواحل 
در  انجام  حال  در  مطالعاتی  پروژه هایی  تمام  مبنای  باید  ودریانوردی  بنادر  سازمان 

سواحل مکران قرار بگیرد.
حسین دهقان در بازدید از بندر شهید رجایی با اشاره به طرح تدقیق سواحل که توسط 
سازمان بنادر و دریانوردی انجام گرفته گفت : این طرح باید مبنای تمام  پروژه های 

مطالعاتی  درحال انجام در سواحل مکران قرار گیرد
وی ادامه داد: باید اثر زیست محیطی و هم استانداردهای مدیریت جامع سواحل به 

عنوان مشخصات مبانی اولیه طراحی و بارگذاری در منطقه مورد توجه قرار گیرد.
نماینده ویژه رئیس جمهور در شورای توسعه سواحل مکران در ادامه با اشاره به اینکه 
سیزدهم  دولت  گفت:  است،  انقلاب  معظم  رهبر  تاکید  مورد  مکران  سواحل  توسعه 
بتوانیم  امیدواریم  که  است  برداشته  مَکُران  سواحل  توسعه  برای  را  بلندی  گام های 

آن ها را عملیاتی کنیم.
از  بهره گیری  و  مکران  سواحل  حوزه  گذشته  سال های  طی  گفت:  دهقان  سردار 
ظرفیت های اساسی دراین منطقه که می تواند سهم قابل توجهی در اقتصاد ملی به 

خود اختصاص دهد، مطرح شده ولی نتیجه مطلوب نداشته است.
از  در دولت های گذشته یکسری  توسعه سواحل مکران؛  عالی  دبیر شورای  به گفته 
اقدامات اولیه صورت گرفته است اما بیشتر در زمینه توسعه اسناد بوده و منجر به کار 
خاص عملیاتی نشده که در دولت سیزدهم چند گام بزرگ برداشته شده که امیدواریم 
بتوانیم آن ها را عملیاتی کرده و نتیجه مطلوب آن را در سطح محلی، ملی و فراتر از 

آن شاهد باشیم.
وی بیان کرد: نخست هدف این است که برنامه بلند مدت توسعه ای داشته باشیم که 

صرف توسعه تنها این نباشد که اقدامات انجام شده در حد انجام موارد اسنادی  باشد 
بلکه در جنبه های مختلف اجتماعی، فرهنگی، بومی و زیست محیطی و به خصوص 

با یک نگاه فراملی آن را ببینیم.
نماینده ویژه رییس جمهور در شورای توسعه سواحل مکران با اشاره به اینکه ما می 
توانیم این منطقه )سواحل مکران( را تبدیل به قطب »هاب« در چند زمینه در سطح 
منطقه و حتی بین الملل تبدیل کنیم، اظهار کرد: توسعه از این منظر که یک توسعه 

همه جانبه ای ببینیم.
بحث  در  که  گذشته ای  تجربه های  براساس  همچنین  کرد:  اضافه  دهقان  سردار 
سرمایه گذاری صنعتی مثل عسلویه داریم، کاستی های آن دیگر در این منطقه تکرار 
مورد  را  هایی  مولفه  ما  که  گونه ای  به  و  شده  دیده  برنامه  در  مهم  این  که  نشود 
زمینه های  در  متوازن  و  متعادل  مطلوب،  توسعه  کننده  تامین  که  دادیم  قرار  توجه 
مختلف است. وی ابراز کرد: بحث دوم در توسعه سواحل مکران این است که اگر این 
برنامه انجام می شد سازوکارهای لازم برای اجرایی سازی آن اعم از جنبه های قانونی، 
با  متناسب  باید  نیز  این موضوع  بوده که  نهادسازی  و هم  و دستورالعمل ها  مقررات 

طرح توسعه انجام می شد.
دبیر شورای عالی توسعه سواحل مکران گفت: یک فرصت قانونی جدی هم داریم که 
در ماده ۶۸ احکام دائمی برنامه توسعه کشور به آن پرداخته شده که در آن ماده توسعه 
در این منطقه )سواحل مکران( به خصوص با نگاه اقتصاد مقاومتی به اقتصاد دریامحور 
و آن سهمی که این منطقه می تواند در اقتصاد ملی داشته باشد پیش بینی شده که آن 

هم باید اساسنامه برای آن تهیه می شد تا به تصویب مجلس برسد.
نهایی  مرحله  در  و  شده  تهیه  اساسنامه  خوشبختانه  کرد:  خاطرنشان  دهقان  سردار 

دولت است که امیدواریم بتوانیم هرچه سریع تر آن را اجرایی کنیم اما در کنار این، 
بحث بر این بود که ما بتوانیم در قالب بودجه سنواتی برنامه هفتم توسعه و توسعه 
سیاست اقتصاد دریا محور که امروز در دستورکار مجمع است همه فرصت ها یا همه 
آن امتیازات یا احکامی که می تواند موید و تاثیرگذار فضای توسعه منطقه باشد را هم 

ببینم. 
نماینده ویژه رییس جمهور در شورای توسعه سواحل مکران ابراز کرد: ما زمان زیادی 
برای اینکه بتوانیم از این گنج عظیم و پنهان سواحل مکران برداشت کرده و آن را 

اختیار مردم استان و کشور قرار دهیم، نداریم.
وی با بیان اینکه رقبای منطقه ما به شدت در این حوزه ها کار می کنند و به دنبال این 
هستند که فرصت ها را از ما بگیرند، ابراز امیدواری کرد که با همت بلند دولت سیزدهم 
بتوانیم از این فضای مثبت روانی در سطح ملی، منطقه ای اتفاقات مثبتی را رقم بزنیم.

هرمزگان من- رئیس هیئت مدیره انجمن صنفی روزنامه نگاران هرمزگان در نشست 
معاون مطبوعاتی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی با مدیران مسئول رسانه های استان 

گفت: رسانه ها ناجی صندلی مدیریت افراد نیستند ناقد مدیریت سیستم ها هستند.
غلامعباس شمس الدینی رئیس هیئت مدیره انجمن صنفی روزنامه نگاران هرمزگان در 
نشست معاون مطبوعاتی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی با مدیران مسئول رسانه های 
سیستم ها  مدیریت  ناقد  نیستند  افراد  مدیریت  صندلی  ناجی  ها  رسانه  گفت:  استان 
هستند اینکه برخی مدیران تصور کنند به وقت تزلزل ناشی از سوءتدبیر، نیاز به یاری 
 ۷ و  غریب  روز   ۳۵۸ هرمزگان  خبرنگاران  است.  خطایی  تصور  دارند،  رسانه ها  سبز 
با رسانه ها معیوب  روزطلایه دار آگاهی خطاب می شوند. معتقدم چرخه تعامل مدیران 
است و باید اصلاح شود. این هنر متولیان و مدیران حوزه فرهنگ و رسانه استان است 
که با تقویت تعامل و همفکری با خبرگان در راستای جبران این نقیصه تلاش نمایند.

هرمزگان آبروی تجارت و بازرگانی کشور است
رئیس هیئت مدیره انجمن صنفی روزنامه نگاران هرمزگان در ادامه افزود: در استانی 
اگر متولیان  بازرگانی کشور است طبیعی است  ابروی تجارت و  زندگی می کنیم که 
دولتی فرهنگ و رسانه خلاق بودند رسانه ها به یارانه های دولتی  نیازی نداشتند. در 
هیچ نقطه ای از جهان مدیران به تنهایی معجزه نمی کنند بلکه با استفاده از مشاوران 
خبره و برجسته، حوزه تحت مدیریت را متحول می نمایند. متاسفانه اینجا اراده ای برای 
استفاده از تجارب ارزشمند موسپیدان عرصه های مختلف فرهنگی وهنری وجود ندارد. 
لبخند  با  استان،  معظم  صنایع  و  مؤسسات  بنگاهها،  مدیران  موجود،  انفعال  برکت  از 
خسارات و آسیب هایشان را تقدیم مردم هرمزگان کرده و سیم و زر عایدی را در پایتخت 

و زادگاه خود هزینه می کنند.
* گسیل خبرنگاران پایتخت اهانت به فعالان رسانه استان است

شمس الدینی با انتقاد از هزینه های سرسام آور اعزام خبرنگاران و عکاسان پایتخت به 
هرمزگان تحت عناوین مختلف گفت: سالیان مدیدی است صنایع، بنگاههای اقتصادی 
، شرکت های دولتی و خصولتی حتی وزرا و مقامات ارشد کشور  برای پوشش اخبار 
برای  که  می دارند.  گسیل  استان  این  به  پایتخت  از  را  عکاسان  و  خبرنگاران  مربوط 
اعزام آنها میلیونها تومان بابت اسکان، پرواز، هدایا و پذیرایی هزینه می شود. درحالیکه 
خبرنگاران و فعالان رسانه استان هرمزگان با کمترین توقع و چشمداشت، سخت ترین 
شرایط را در راستای اطلاع  رسانی صادقانه متحمل می شوند. وزارت فرهنگ و ارشاد 

اسلامی برای این اتفاق تدبیری بیندیشد و به این رویه ناصحیح پایان دهد. این اقدام 
توهین به خبرنگاران و فعالان رسانه های محلی است که از جان برای آگاهی بخشی 

مایه می گذراند.
* احداث مجتمع رسانه ای هرمزگان ضرورتی انکار ناپذیر است

وی با اشاره به اقدامات انجمن صنفی روزنامه نگاران استان و همراهی تشکلات صنفی 
رسانه ای در خصوص پیگیری احداث مجتمع رسانه ای استان خاطرنشان کرد: باید از 
حمایت های استاندار، نماینده ولی فقیه در استان، فرمانده سپاه امام سجاد و مدیرکل 
اما  اند.  این مجتمع حمایت کرده  ایجاد  از  راه و شهرسازی هرمزگان تشکر کنم که 
گلایه هاینجاست در یکسال و امدی پیگیری انجام شده متاسفانه متولیان دولتی رسانه 
نه تنها همراهی لازم را نداشته بلکه به گمانم اطلاعی از اقدامات انجام شده ندارند. 
فعالیت  انجام  برای  فاقد فضای ساختمانی ملکی  استان  از ۹۰درصد رسانه های  بیش 
هستند. این برای پایتخت اقتصادی کشور بسیار دردناک است که رسانه هایش فضای 
لازم را برای کار نداشته باشند. امروز وضعیت رهن و اجاره در هرمزگان به نحوی است 
که صاحبان کسب و کار فرهنگی امکان پرداخت اجاره بهای سنگین را ندارند. به اعتقاد 

من اگر چاره ای اندیشیده نشود، فردا دیر است.
* آگهی های دولتی شاهرگ حیاتی نشریات چاپی است

رئیس هیئت مدیره انجمن صنفی روزنامه نگاران هرمزگان با اشاره به عدم ثبات قیمت 

فیلم و زینک و هزینه  اخیر قیمت کاغذ،  ادوات چاپ گفت: در یکی دوسال  و  کاغذ 
های حمل افزایش سرسام آوری داشته و دارد وبی ثباتی قیمت موجب ضرر و زیان 
مدیران رسانه های چاپی شده است. تنها منبع درآمدی این نوع رسانه ها آگهی های 
دولتی است. لذا هم در توزیع آگهی ها و هم نرخ آگهی ها متناسب با افزایش قیمت مواد 
اولیه چاپ مستمراً تجدید نظر شود. متاسفانه هفته نامه ها، دوهفته نامه ها و مجلات به 
بهانه های مختلف از دریافت آگهی محروم می شوند. آگهی های دولتی شاهرگ حیاتی 
این دسته از رسانه هاست و نباید به بهانه هایی که مستدل هم نیست هفته نامه ها و 
وزارت  انتظار می رود  آگهی محروم کرد.  دریافت  از  را  نشریات  و سایر  دوهفته نامه   ها 

فرهنگ و ارشاد اسلامی حمایت های بیشتری از این گونه رسانه ها داشته باشد.
* رتبه بندی پایگاه های خبری عادلانه نبود

غلامعباس شمس الدینی به گلایه مدیران پایگاه های خبری استان اشاره کرد و افزود: 
چندی قبل نتایج ارزیابی پایگاه های خبری اعلام شد که با گلایه بسیاری از مدیران  
این رسانه ها همراه بود . شاید عمده ترین نقصی که وجود داشت .عدم اعلام شاخصهای 
ارزیابی در ابتدای سال ارزیابی بود . قطعاً اگر ملاک ها ابتدای سال اعلام شود، مدیران 
بر مبنای ملاک ها عمل کرده و حقشان ضایع نمی شود. در سوی مقابل حتی برخی 
در خصوص اعلام رتبه ها هم معترض بودند که چه بسا پایگاه های فعال خبری نسبت 
از  هدف  حال  بهر  گرفته اند.  قرار  پایین تری  رتبه  در  فعال  نیمه  خبری  پایگاه های  به 
ارزیابی اجرای عدالت در پاسخ به تلاشهای فعالان رسانه است که این اقدامات چندان 

با عدالت همخوان نبود.
* تلویزیون های اینترنتی تقویت شوند

رئیس هیئت مدیره انجمن صنفی روزنامه نگاران هرمزگان با قدردانی از تلاش فعالان 
اینترنتی تصریح کرد: طبق مصوبه کمیسیون تنظیم  رسانه ای در حوزه تلویزیون های 
وزارت  ارتباطات،  وزارت  از  را   مجوزشان  اینترنتی  های  تلویزیون  ارتباطات،  مقررات 
فرهنگ، سازمان صدا و سیما و سایر مراجع ذی ربط دریافت و مطابق قانون فعالیت 
دارند. ظهور این دسته رسانه ها قطعاً انحصار را از یک رسانه خاص خارج می کند و حتی 
منجر به رقابت و تولید محتوای با کیفیت  می شود. این دسته رسانه های نوظهور نیازمند 
حمایت هستند تا بتوانند با تولیدات فاخر و مخاطب تحولی ایجاد نمایند. انتظار می رود 
وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی و سایر مراجعی که در صدور مجوز این رسانه ها دخیل 

هستند برای تقویت بنیان و توسعه آنها حمایت های لازم را به عمل آورند.

استاندار هرمزگان:

نباید اجازه دهیم در مسائل مختلف 
روایت اول به دست رسانه های دشمن 

بیفتد

استان  در  سیزدهم  دولت  عالی  نماینده  من-  هرمزگان 
هرمزگان، گفت: رسانه ها با تبیین واقعیت ها می تواند در 

امیدآفرینی به جامعه نقش بسزایی داشته باشند.
مهدی دوستی در دیدار با معاون مطبوعاتی وزیر فرهنگ 
اهمیت رسانه ها در جامعه  به  اشاره  با  ارشاد اسلامی،  و 
امروزی، جهاد تبیین را رسالت و کارکرد اصلی رسانه ها 
تمام عیار  امروزه دشمن در یک جنگ  دانست و گفت: 
نحو  بهترین  به  خود  مطبوعات  و  رسانه ها  از  ترکیبی 
این  در  هم  ما  دارد  ضرورت  رو  این  از  می کند  استفاده 

حوزه خود را تقویت کنیم.
معرفی  و  مردم  به  بخشی  آگاهی  لزوم  بر  تاکید  با  وی 
اظهار کرد: همواره  اسلامی،  نظام  و خدمات  دستاوردها 
به مدیران دستگاه های اجرایی تاکید کرده ایم که بدون 
 ۲۲ از  را  نظام  و خدمات  دستاوردها  کاستی  و  کم  هیچ 
بهمن ۱۳۵۷ تا به امروز بیان کنند و در این راستا تمایزی 
بین دولت های مختلف قرار ندهند از این رو رسانه ها و 
مطبوعات نیز باید با یک نگاه فراگیر و به دور از سلایق 
سیاسی دستاوردها را بیان کنند. دوستی عنوان کرد: امروز 
دشمن از تمام ابزارها در جنگ ارداده ها برای برهم زدن 
در  و  می کند  استفاده  مردم  خدمتگذاران  و  مردم  تمرکز 
این راستا رسانه ها می توانند با انعکاس صحیح واقعیت ها 
امیدآفرینی  در  واقع،  مطالب خلاف  نشر  از  جلوگیری  و 
هرمزگان  باشند.استاندار  داشته  بسزایی  نقش  جامعه  به 
و  مسائل  در  که  دهیم  اجازه  نباید  خاطرنشان کرد: 
رویدادهای مختلف روایت اول به دست دشمن بیفتد چرا 
خود  گفته  کردن  غالب  برای  فرصت  این  از  دشمن  که 
ارتقای سواد رسانه ای  با  ما می توانیم  و  استفاده می کند 
نقیصه  این  رسانه ها  همراهی  و  مسئولان  و  مدیران  در 

را از بین ببریم.

خبر

نماینده ولی فقیه در استان هرمزگان: 

فرآیند توسعه سواحل مکران باید 
شتاب بیشتری به خود بگیرد

گفت:  هرمزگان  استان  در  فقیه  ولی  نماینده  من-  هرمزگان 
توسعه سواحل مکران آن طور که باید شتاب ندارد و فعالیت ها 
بیشتری  باید تحرک  رفتن است که  به کندی در حال پیش 

به خود بگیرد.
مدیر  دیدار  در  عبادی زاده  محمد  والمسلمین  حجت الاسلام 
دفتر اقتصادی بیت رهبری، استان هرمزگان را دارای ۲ لایه 
پیدا و پنهان دانست و اظهار کرد: اغلب مسئولان و مدیران 
و  فقر  لایه های  می کنند،  سفر  هرمزگان  استان  به  که  ارشد 
اقتصادی  شاخص های  تنها  و  نمی بینند  را  هرمزگان  فلاکت 
مشاهده  را  است  آن  اول  لایه  که  هرمزگان  استان  کلان 

می کنند.
وی، ادامه داد: به همین جهت است که همواره به مسئولان 
ارشد کشوری توصیه می کنم که در محلات بندرعباس قدم 

بزنند.
معظم  مقام  فرمایشات  به  اشاره  با  بندرعباس،  جمعه  امام 
رهبری در خصوص سواحل مکران، مطرح کرد: توسعه سواحل 
به کندی در  ندارد و فعالیت ها  باید شتاب  مکران آن طور که 

حال پیش رفتن است که باید تحرک بیشتری به خود بگیرد.
حجت الاسلام والمسلمین عبادی زاده، با اشاره به ظرفیت های 
با  مطابق  کرد:  تشریح  هرمزگان،  استان  ساحلی  و  بندری 
به  را  دریامحور  اقتصاد  باید  انقلاب  معظم  رهبر  فرمایشات 
فرهنگ عمومی در جامعه تبدیل کنیم و اولین گام برای تحقق 
آن ایجاد مراکز آموزشی برای ارائه مهارت های دریایی نظیر 

ملوانی، صیادی و ... در استان محسوب می شود. 
وی، با بیان این نکته که ظرفیت های اقتصادی استان برای 
ظرفیت های  کرد:  عنوان  است،  نشده  نقد  اشتغال  ایجاد 
جمله  از   ... و  دریایی  صنعتی،  دستی،  صنایع  گردشگری، 
با  باید  که  می شود  محسوب  استان  اقتصادی  ظرفیت های 
ظرفیت ها  کردن  بالافعل  برای  صحیح  و  مدون  برنامه ریزی 

اقدام کرد.

***

فرمانده سپاه امام سجاد)ع( هرمزگان:

مدیران با روحیه انقلابی و جهادی 
خود را متعلق به میز و صندلی 

نمی دانند

هرمزگان من-  فرمانده سپاه امام سجاد)ع( هرمزگان با 
وظیفه  آن ها  رضایت  و  مردم  به  اینکه خدمت  به  اشاره 
همگان است، گفت: مدیران با روحیه انقلابی و جهادی 
خود را متعلق به میز و صندلی نمی دانند بلکه رضایت 
خداوند برایش اولی تر است و برای خدمتگزاری به مردم 

دریغ نمی کند.
بسیج  سازمان  نشست مشترک  در  اباذر سالاری  سردار 
جامعه پزشکی هرمزگان با دانشگاه علوم پزشکی استان، 
با اشاره به یاد و خاطره امام خمینی)ره( و شهدای هشت 
و  زحمات  مدیون  همیشه  ما  افزود:  مقدس  دفاع  سال 
امروز  هرآنچه  و  ایم  بوده  گرانقدر  شهدای  دلاوری های 
وجود دارد از برکت این عزیزان است و به فرمایش رهبر 

معظم انقلاب مدیون خانواده های معزز شهدا هستیم.
الهی  تکلیف  را  شهدا  و  امام)ره(  حضرت  راه  ادامه  وی 
دانست و گفت: خدمت به مردم و رضایت آن ها وظیفه 
همگی ما است و فرق مدیری با روحیه انقلاب و جهادی 
بالادستی خود  از  اجازه  منتظر کسب  که  است  این  در 

نیست بلکه رضایت خداوند برایش اولی تر است.
وی تصریح کرد: حجت جامعه سازی و دولت سازی برای 
بین  مبارک  اتفاق  این  ان شاءالله  و  است  موضوع  همین 
بزرگی  کار  فرهنگ  این  ایجاد  که  بیفتد  مدیران  همه 

است.
انجام  )ع( هرمزگان، گسترش  امام سجاد  فرمانده سپاه 
مناسب  فضاهای  ایجاد  و  جماعت  نماز  الهی  فریضه 
بخصوص برای همراهان بیماران و همچنین استفاده از 
احادیث در محیط های اداری، درمانی دانشگاه از موارد 

مهم مورد تاکید است.
دانشگاه  رییس  جاودان  غلامعلی  حضور  با  نشست  این 
علوم پزشکی هرمزگان، سردار اباذر سالاری فرمانده سپاه 
امام سجاد)ع( استان، دکتر مومنی مدیر درمان سازمان 
رنجبری  موسی  پاسدار  و  هرمزگان  اجتماعی  تامین 
حجت  استان،  پزشکی  جامعه  بسیج  سازمان  رئیس 
الاسلام والمسلمین سید عباس تقوی رییس دفتر نهاد 
استان  های  دانشگاه  در  رهبری  معظم  مقام  نمایندگی 
و حجاب،  عفاف  تبیین،  جهاد  زدایی،  تورم  محوریت  با 
به مردم در دو  آفرینی و خدمت  امید  جوانی جمعیت، 
هرمزگان  پزشکی  علوم  دانشگاه  غدیر  سالن  در  بخش 

برگزار شد.

خبـر دبیر شورای عالی توسعه سواحل مکران:

طرح تدقیق سواحل باید مبنای مطالعات سواحل مکران باشد

رتبه بندی پایگاه های خبری عادلانه نبود

شركت آب و فاضلاب استان هرمزگان به عنوان دستگاه مناقصه گزار در نظر دارد  مناقصه مشروحه ذيل را از طريق سامانه تداركات الكترونيكي دولت برگزار نمايد . كليه مراحل برگزاري مناقصه از دريافت اسناد مناقصه تا ارائه 
پيشنهاد مناقصه گران و بازگشايي پاكت ها از طريق درگاه سامانه تداركات الكترونيكي دولت ) ستاد ( به آدرس www.setadiran.ir انجام خواهد شد و لازم است مناقصه گران در صورت عدم عضويت قبلي , مراحل ثبت 

نام در سايت مذكور و دريافت گواهي امضاي الكترونيكي را جهت شركت در مناقصه محقق سازند.
موضوع مناقصه: خريد پكيچ هاي ايستگاه پمپاژ طرح خط انتقال چارك به بستك
مبلغ برآورد اولیه: 1.800.000.000.000 ريال )يك هزار و هشتصد ميليارد ريال (

  ) اعتبار پروژه فوق “ از طريق اسناد اعتباري اوراق مشاركت و اسناد خزانه اسلامي  تامين ميگردد (
مبلغ تضمین شركت در فرایند ارجاع كار : 42.000.000.000 ريال )چهل و دو ميليارد ريال (

رتبه و رشته مورد نظر: توليد كنندگان داراي پروانه بهره برداري و مجوز توليد پكيج ايستگاه پمپاژ از وزارت صنعت، معدن و تجارت كشور ، يا گواهي ثبت اختراع پكيج ايستگاه پمپاژ يا داراي مجوز توليد تحت ليسانس از 
شركتهاي داراي گواهي ثبت اختراع پكيج و در فهرست شركت هاي داراي توانمندي هاي داخلي مندرج در سامانه توانيران 

مدت اجراي كار : 4 ماه
مبلغ خرید اسناد : 5،000،000 ريال به شماره حساب سپهر 0102934990003 بانك صادرات شعبه گلشهر جهت فروش اسناد مناقصه

مهلت زماني دریافت اسناد مناقصه از سایت: ساعت 14 تاريخ 1402.02.13  تا ساعت 14 تاريخ 1402.02.19
مهلت زماني ارائه پیشنهاد: ساعت 14 مورخ 1402.03.01

زمان بازگشایي پاكت هاي كیفي:  ساعت 10  مورخ 1402.03.02
زمان بازگشایي پاكت هاي مالي: ساعت 10 مورخ  1402.03.03

محل بازگشایي: سالن كنفرانس شركت آب و فاضلاب استان هرمزگان و حضور يك نفر نماينده از طرف هر يك از پيشنهاد دهندگان در جلسه بازگشايي پيشنهادها آزاد است.
امتیاز كیفي لازم: پيشنهادات واصله پس از ارزيابي كيفي مناقصه گران و احراز حداقل امتياز لازم ) %70(بازگشايي خواهد گرديد.

پيشنهاد دهندگان موظف مي باشند اسناد مناقصه را از  سامانه تداركات الكترونيكي دولت ) ستاد ( به آدرس www.setadiran.ir دريافت و با توجه به مندرجات اسناد مناقصه مدارك لازم شامل پاكات الف ، ب و ج تهيه 
و به صورت فايلهاي pdf در سامانه فوق درج نمايند

.ساير جزئيات و شرايط در اسناد مناقصه درج شده است .
 اطــلاعات تمـاس دستگاه مناقصه گزار جهت دريافت اطلاعات بيشتر در خصوص اسناد مناقصه و ارائه پاكت هاي الف و ارزيابي كيفي آدرس : بندرعباس    - بلوار ناصر - جنب بيمارستان شريعتي- شركت آب و فاضلاب استان 
هرمزگان  ) امور قراردادها (  تلفن 33350582-86-87 سايت اينترنتي شركت آب و فاضلاب استان هرمزگان به نشاني WWW.Abfa Hormozgan.com  :  اطلاعات سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضويت در 

سامانه : مركز تماس تهران :27313131  دفتر ثبت نام : 88969737 و 85193768 .                                                                               

نوبت اول

روابط عمومی وآموزش  همگانی شركت آب وفاضلاب هرمزگان 

فراخوان مناقصه عمومي دو مرحله اي
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اجتماعی

سرپرست اداره كل شيلات هرمزگان خبرداد:

ذخیره سازی 3۱۵ میلیون قطعه 
بچه میگو و ماهی بومی

 در هرمزگان

هرمزگان من-  سرپرست اداره كل شيلات هرمزگان گفت: 
 315 امسال  هرمزگان  در  آبزيان  ذخاير  افزايش  به منظور 

ميليون قطعه بچه ميگو و ماهی بومی ذخيره سازی می شود.
قشم،  در  آبزيان  پرورش  مزارع  از  بازديد  در  بارانی  مسعود 
عوامل  از  محيطی  زيست  آلودگی  و  مجاز  غير  صيد  افزود: 

كاهش ذخاير دريايی است.
وی بيان كرد: برای افزايش ذخاير دريايی 3 مركز بازسازی 
و ساخت زيستگاه مصنوعی در غرب استان نيز درنظر گرفته 

شده است.
سرپرست اداره كل شيلات هرمزگان تصريح كرد: هرمزگان 
سالانه با صيد بيش از 3 هزار تن آبزی، رتبه نخست صيد و 

صيادی را در كشور دارد.

***
رييس اتاق بازرگانی هرمزگان:

ارتباط با کشورهای صاحب برند 
اولویت نخست اتاق بازرگانی 

هرمزگان است

و  معادن  صنايع،  بازرگانی،  اتاق  رييس  من-  هرمزگان 
پيشرفته  كشورهای  با  ارتباط  گفت:  هرمزگان  كشاورزی 
و  دوسويه  ارتباط  به  منجر  كه  برند  و  تكنولوژی  صاحب  و 
شناخت بيشتر اين كشورها از ظرفيت های استان هرمزگان 

باشد، اولويت نخست اتاق بازرگانی هرمزگان است.
نمايندگی  سرپرست  اسكندری  با  ديدار  در  صفا  محمدرضا 
با حضور دكتر رضايی  بندرعباس كه  در  امور خارجه  وزارت 
دبيركل اتاق بازرگانی هرمزگان همراه بود، اظهار كرد: اتاق 
بسيار  دستاوردهای  الملل  بين  بخش  در  هرمزگان  بازرگانی 
خوبی داشته است و اميد است در سال جديد نيز با همكاری 
نمايندگی وزارت امور خارجه در استان بتوانيم با كشورهايی 
ارتباط برقرار نماييم كه علاوه بر شناخت ظرفيت های استان 
بتوانيم از علم و تكنولوژی آنان در زمينه های مختلف استفاده 

نماييم.
وی بيان كرد: خوشبختانه بخش دولتی در استان با پارلمان 
بخش خصوصی ارتباط و تعامل بسيار خوبی دارد و ظرفيت ها 
برای معرفی بيشتر استان در بعد بين المللی كاملا مهيا است.

صفا ادامه داد: ما به دنبال جذب سرمايه گذاری و اعزام هيات 
های تجاری به كشورهای صاحب فن و تكنولوژی هستيم و 
اميد است همكاری های لازم در اين زمينه صورت گيرد تا 

فرصت سوزی ها دراين زمينه به حداقل برسد.

***
تسهیلات فرزندآوری

 افزایش یافت

استان  بانك های  دبير كميسيون هماهنگی  هرمزگان من-  
سال  از  بعد  كه  فرزندانی  به  تسهيلات  اين  گفت:  هرمزگان 

1400 به دنيا آمده اند پرداخت می شود.
نخستين  برای  فرزندآوری  تسهيلات  افزود:  آرمات   حسن 
فرزند سی ميليون تومان و باز پرداخت آن 36 ماهه و فرزند 

دوم 60 ميليون تومان و بازپرداخت آن 48 ماهه است.
كرد:  عنوان  و  دانست  ماه  يك  حداكثر  را  انتظار  زمان  وی 
همچنين اين تسهيلات برای فرزند سوم نود ميليون تومان و 
بازپرداخت آن 60 ماهه و فرزند چهارم صد و بيست ميليون 
 150 پنجم  فرزند  برای  و  ماهه   72 آن  بازپرداخت  و  تومان 

ميليون تومان و بازپرداخت آن 84 ماهه است.
كارت  به  نياز  تسهيلات  اين  دريافت  برای  داد:  ادامه  آرمات 
پايان خدمت نيست و برای هر پرونده نيز يك ضامن معتبر 

نياز است.
بيان  هرمزگان  استان  بانك های  هماهنگی  كميسيون  دبير 
كرد: متقاضيان از طريق نام نويسی در سامانه بانك مركزی 
به نشانی اينترنتی وی ايی خط فاصله بانك نقطه سی بی آی 

نقطه آی آر در نوبت دريافت وام قرار می گيرند.
دبير كميسيون هماهنگی بانك های استان هرمزگان در پايان 
تصريح كرد: پارسال نيز بيش از 12 هزار زوج در هرمزگان 

تسهيلات فرزند آوری دريافت كردند.

خبر
مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی 

هرمزگان:

به دنبال تامین سرمایه و فعال 
سازی بیشتر صنایع کوچک 

هرمزگان هستیم

استان  صنعتی  شهرك های  شركت  مديرعامل  من-  هرمزگان 
هرمزگان از امضای تفاهم نامه اين شركت با بانك توسعه تعاون 
حوزه  در  اهداف  به  رسيدن  و  توليد  رشد  به  كمك  راستای  در 

صنعت با توجه به شعار امسال خبر داد.
سيد امير اميری زاد در خصوص اجرای اين طرح عنوان كرد: بر 
اساس اين تفاهمنامه تا سقف 30 ميليارد ريال تسهيلات سرمايه 
برداری  بهره  پروانه  دارای  و  فعال  واحدهای صنعتی  به  گردش 

تعلق ميگيرد.
وی افزود: متقاضيان می توانند درخواست خود را به صورت كتبی 
بانك  به  معرفی  جهت  استان  صنعتی  های  شهرك  شركت  به 

مورد نظر اعلام كنند.
مديرعامل شركت شهرك های صنعتی استان هرمزگان ياداور شد: 
با توجه به دستورالعمل ابلاغی از سوی سازمان صنايع كوچك و 
شهرك های صنعتی ايران درخواست واحدهای متقاضی در كميته 
ارزيابی شركت شهرك های صنعتی استان مورد تاييد قرار گرفته 

و پس ازآن جهت پرداخت به بانك معرفی می شوند.
اميری زاد در پايان تصريح كرد: اميدواريم بتوانيم با اين اقدام به 
انداز تعيين شده در راستای افزايش توليد، فعال  اهداف و چشم 
به  دستيابی  برای  سرمايه  تامين  و  كوچك  صنايع  بيشتر  سازی 

ارزش افزوده مناسب گام های موثری برداريم.

***
یک مسئول خبر داد:

توزیع روزانه ۱۶ هزار شیرخشک از 
نوع ببلاک در سطح داروخانه های 

هرمزگان

علوم  دانشگاه  دارو  و  غذا  معاونت  سرپرست  من-  هرمزگان 
هرمزگان  در  شير خشك  توزيع  در خصوص  هرمزگان  پزشكی 

واكنش نشان داد.
دكتر حسين قاسمی درباره كمبود شيرخشك در استان هرمزگان، 
اظهار كرد: در توزيع شيرخشك های يارانه ای افرادی كه نامه از 
مراكز بهداشت داشته باشند، مشكلی وجود ندارد و بصورت مرتب 

به والدين نوزادان تحويل داده می شود.
در  ببلاك  نوع  از  هزار شيرخشك  روزانه 16  اينكه  بيان  با  وی 
سطح داروخانه های استان هرمزگان توزيع می شود، تصريح كرد: 
همچنين 28 هزار و 288 قوطی شيرخشك از نوع آپتاميل پپتی 

نيز بين داروخانه ها توزيع شده است.
قاسمی با اشاره به اينكه 50 نوزاد با شرايط خاص در هرمزگان 
تعلق  ماه  در  آن ها 8 قوطی  نفر  برای هر  ماهانه  دارد كه  وجود 
افزايش  درخواست  خاص  نوزادان  والدين  كرد:  اضافه  می گيرد، 
آلرژی  مخصوص  شيرهای  و  دارند  را  خود  نوزادان  شيرخشك 
سهميه بندی شده است كه پيگير هستيم سهميه استان افزايش 

يابد.
هرمزگان  پزشكی  علوم  دانشگاه  دارو  و  غذا  معاونت  سرپرست 
از  حتما  بايد  والدين  آلرژی  شيرهای  دريافت  برای  كرد:  عنوان 

متخصص كودكان نامه داشته باشند.

***
دادستان بندرعباس خبرداد

آغاز طرح ضربتی نظارت بر بازار 
هرمزگان

هرمزگان من- دادستان جديد عمومی و انقلاب بندرعباس از آغاز 
طرح ضربتی نظارت بر بازار در هرمزگان خبرداد.

با  طرح  اين  افزود:  خبر،  اين  تشريح  در  منش  احمدی  عليرضا 
جهاد  صمت،  تعزيرات،  سازمان های  از  گروه   15 همكاری 
كشاورزی و اتاق بازرگانی با هدف كنترل قيمت ها و جلوگيری از 

گران و كم فروشی اجرا شد.
اجرا  ماه  در مدت يك  بازار  نظارت  اينكه طرح  به  اشاره  با  وی 
هرگونه  مشاهده  با  می توانند  شهروندان  كرد:  تصريح  می شود، 

تخلف با شماره 124 سازمان صمت تماس بگيرند.
رئيس سازمان صمت هرمزگان هم در اين خصوص اظهار كرد: 
در اجرای طرح رصد بازار، از ديروز تاكنون بازرسان از 217 واحد 

صنفی بازرسی كرده اند.
خليل قاسمی با اشاره به اينكه بيشترين تخلفات گران فروشی، 
كم فروشی، تقلب و درج نكردن قيمت است، عنوان كرد: پارسال 
121 هزار بازرسی از اصناف استان صورت گرفت و هزار و 900 

پرونده تخلف به تعزيرات حكومتی ارسال شده است.

خبـر

هرمزگان من-  در نشست مشترك وزير نيرو، مديرعامل شركت مهندسی 
آب و فاضلاب كشور، معاون آب و آبفای وزارت نيرو، استاندار هرمزگان و 
و  به شهرها  آبرسانی  آخرين وضعيت  و فاضلاب هرمزگان  مديرعامل آب 

روستاهای هرمزگان بررسی و تصميمات لازم اتخاذ شد.

علی اكبر محرابيان وزير نيرو در اين نشست با تاكيد بر تكميل پروژه ها در 
موعد پيش بينی شده، تصريح كرد: تمامی پروژه های آبرسانی بايد در موعد 

پيش بينی شده تكميل و مورد بهره برداری قرار گيرد.
وی با بيان اينكه آبرسانی به شهرها و روستا بايد با جديت دنبال شود، افزود: 
وزارت نيرو با تخصيص اعتبار به پروژه ها به دنبال تحقق برنامه هاست تا به 

وعده ای كه به مردم داده شده، عمل شود.
محرابيان بيان كرد: برخی از پروژه های آبرسانی هرمزگان به عنوان پروژه 
ويژه در وزارت نيرو پيش بينی شده كه با تكميل آن جمعيت قابل توجهی به 

آب پايدار دست خواهند يافت.
در  نيز  كشور  فاضلاب  و  آب  مهندسی  شركت  مديرعامل  جعفری  اتابك 
اين نشست با تشريح وضعيت آبرسانی در استان هرمزگان و سياست های 
اين شركت افزود: با توجه به حساسيت های دولت در تامين نياز آبی مردم 
هرمزگان، در تعاملی نزديك پروژه های اين استان در حال انجام است كه 
اميدواريم با تكميل آن وعده های دولت محقق و پروژه ها در زمان مقرر به 
بهره برداری برسد. در ادامه اين جلسه مهدی دوستی استاندار هرمزگان نيز 
با تشريح وضعيت استان هرمزگان افزود: به دليل اقليم هرمزگان، اين استان 

فقر منابع سطحی و زيرسطحی دارد كه تنها منبع پايدار اين استان، استفاده 
از ظرفيت آب شيرين كن هاست.

وی تصريح كرد: خوشبختانه با سياست های اتخاذ شده، كارهای بزرگی در 
استان انجام يا در دستور كار است كه تداوم آن موجب پايداری وضعيت آب 

استان بويژه در مناطق دارای بحران آب خواهد شد.
در اين جلسه همچنين عبدالحميد حمزه پور مديرعامل شركت آب و فاضلاب 
هرمزگان نيز با قدردانی از تشكيل اين جلسه و بررسی وضعيت آب استان 
و پيش بينی اعتباری برای بهبود وضعيت آبرسانی هرمزگان گفت: با هدف 
تامين نياز آبی مشتركين هرمزگان فعاليت های متعددی در قالب پيمان های 
آبرسانی  مجتمع های  تنش،  دارای  شهرهای  اعتبارات  جمله  از  مختلف 

روستايی و طرح جهاد آبرسانی در حال انجام است.
وی پيش بينی كرد: در تابستان امسال با تكميل چند پروژه بزرگ آبرسانی در 

شرق و غرب هرمزگان، شاهد وضعيت پايداری در استان هرمزگان باشيم.
در اين جلسه مقرر شد، با تأمين اعتبارات مورد نياز طی سال جاری، 160 
مواجه هستند  آب شرب  كمبود شديد  و  آبی  تنش  با  كه  4 شهر  و  روستا 

عمليات آبرسانی به آنها انجام شود.

 وزیر نیرو :

وارد  از  بندرعباس  نيروگاه  هرمزگان من-  مديرعامل 
مدار شدن آب شيرين كن شماره 2 اين نيروگاه پس از 
اتمام تعميرات نيمه اساسی و اتصال به واحدهای بخار 

در جهت رفع موانع توليد خبر داد.
كردن  برطرف  برای  كرد:  عنوان  محمودی  داريوش 
MED_ مشكلات توليد آب در آب شيرين كن های نوع

واحدهای  نياز  مورد  آب مقطر  توليد  وظيفه  كه   TVC
بخار نيروگاه را بر عهده دارند و در پی كاهش ناگهانی 
نيروگاه  متخصصان  شدند،  مشكل  دچار  آب  توليد 
اين  مشكلات  رفع  به   موفق  و  كرده  شبانه روزی  با 

دستگاه ها شدند.
آغاز  از  پيش  افزود:  بندرعباس  نيروگاه  مديرعامل 
 2 شماره  آب شيرين كن  واحد  نيمه اساسی  تعميرات 
ترميم  آب پاش،  نازل های  سرويس  واحد،  شويی  اسيد 
هدر آب پاش افكت چهار و تعويض ولو خروجی فيلتر 

انجام شد.
منظور  دو  به   اسيدشويی  انجام  اينكه  بابيان  محمودی 
حذف  به منظور  اول  كرد:  خاطرنشان  شده است،  انجام 

افكت ها،  لوله های  روی  بر  شده  تشكيل  رسوبات 
توليد  كاهش  نتيجه  در  و  حرارت  تبادل  مانع  كه 
آب شيرين كن و دوم به منظور تميز شدن سطح لوله ها 
و محيا شدن شرايط كار تعميراتی در حال اجرا بر روی 

اين آب شيرين كن است.
درب های  كردن  باز  عمليات  اين  در  كرد:  اضافه  وی 

بزرگ افكت ها و نصب داربست جهت انجام كار، تست 
معيوب،  لوله های  تعويض  و  افكت  لوله های  نشتی 
بازكردن  افكت،   5 هر  بازديد  دريچه های  بازكردن 
درب های ورودی و خروجی كندانسور، تعويض فيلترهای 
ورودی آب دريا و باترفلای والوهای مسير ورودی آب 
دريا، تعويض كنترل والو بخار، بازكردن و تعمير كنترل 

از  بازديد  و  ريكاوری  توليدی،  كولانت،  فيد،  والوهای 
نازل های آب پاش  از  بازديد  افكت،  دميسترهای هر 5 
درين  تعويض مسير  معيوب،  نازل های  از  رفع عيب  و 
تعويض  مسير،  والوهای  تعويض  و  ورودی  فيلترهای 
آب شيرين كن،  بخار  درين  مسير  والوهای  و  لوله ها 
آن ها،  واشر  تعويض  و  گازگير  باكس های  بازكردن 
جوشكاری و بازسازی ساپورت  فيلترهای ورودی و فيد، 
افكت و كندانسور و بستن  اورينگ  درب های  تعويض 
واترباكس  داخل  شونده  فدا  آندهای  نصب  درب ها، 
والو  تعويض  فيلترهای آب ورودی،  داخل  و  كندانسور 
مديرعامل  گرفت.  صورت  بخار  اصلی  ورودی  دستی 
كاركنان  به همت  كرد:  تصريح  بندرعباس  نيروگاه 
تلاشگر بهره برداری شيمی و اداره تاسيسات مكانيك، 
در شرايط سخت كاری و آب و هوايی و همچنين دمای 
بالای افكت های آب شيرين كن، با انجام موفق تعميرات 
برطرف  توليد آب  از مشكلات  مذكور بخش عمده ای 
شد. لازم به ذكر است اين افزايش توليد، در روند توليد 

واحدها تاثير بسزايی دارد.

هرمزگان من- در روزهای اخير، صحبت های رييس 
سازمان سرمايه گذاری شهرداری بندرعباس درصحن 

شورای شهر واكنش های مختلفی به همراه داشت.
برنامه  شهر،  شورای  اعضای  جمع  در  بهادر  عبدالرضا 
های اين سازمان را ساماندهی برخی از صنوف،احداث 
شهربازی،احداث چرخ و فلك و تله كابين بندرعباس- 
درحال  كه  هايی  پروژه  و  ها  كرد.طرح  اعلام  هرمز 

مطالعه و كارهای ابتدايی است.
تاكيد  هم  نكته  اين  به  شهر  شورای  نشست  در  او 
كرده كه به عنوان يك شهروند آرزوهای زيادی دارد.
اين  مردم  ديرينه  آرزوهای  شك  بدون  كه  آرزوهايی 

شهر هم هست.
 بسياری از شهرهای كشور دارای شهربازی است كه 
سازمان  دارند.  را  آن  داشتن  حسرت  هرمزگان  مردم 
سرمايه گذاری شهرداری بندرعباس، برای تحقق ايده 
احداث  برای  شهر  اين  جوانان  و  مردم  آرزوهای  و  ها 
كابين  تله  و  شهربازی  كشور،  فلك  و  چرخ  بزرگترين 
با  رايزنی  و  به مطالعه  بندرعباس-هرمز دست  دريايی 
مشاوران مختلف زده و مقدمات طرح به سرمايه گذاران 

معرفی شده است . 
بزرگی  تحول  شاهد  ها،  پروژه  اين  اجرای  صورت  در 
در شهر بندرعباس خواهيم بود. اگر امروز چهره شهر 
های  تلاش  حاصل  بينيم  می  دگرگون  را  بندرعباس 
صورت گرفته در حوزه عمرانی شهرداری اين شهر در 

دهه های 80 و90 است.
عمران  سازمان  »بهادر«در  مديرعاملی  زمان  در 
اجرا  متعددی  های  پروژه  تا91   87 سال  از  شهرداری 

شد كه می توان به پروژه های تقاطع سه راه برق – 
بهسازی و بازسازی ميدان دفاع مقدس - بلوار ساحلی 
پشت شهر )حدفاصل بلوار صيادان تا شهدای محراب(   
امام  بلوار  شمال  آسفالت  و  هرمز-زيرسازی  بلوار   -
حسين- جدول گذاری و كانال كشی و آسفالت طلائيه 
پشت  فارس  خليج  ساحلی  بلوار  تكميل   2- و   1 فاز 

ترمينال -اجرای بلوار ابوموسی اشاره كرد.
فعلی  رييس  كه   1399 بين1391تا  های  سال  در 
بندرعباس،در قامت  سازمان سرمايه گذاری شهرداری 
معاون عمرانی شهرداری انجام وظيفه می كرد، پروژه 
های زيادی عملياتی و به سرانجام رسيد كه می توان به 
طراحی و اجرای تمامی تقاطع های غيرهمسطح شهر 
بندرعباس- تكميل كنار گذر شهيدرجايی -بلوار ساحلی 
شهر بندرعباس- بلوار امام سجاد-بلوار روبروی اسكله 

حقانی- بلوار حد فاصل اسكله حقانی تا بلوار صيادان-
بهادر- خيابان  تا  سوزان  گور  خور  فاصل  حد  بلوار 
خيابان  تا  سوزان  گور  خور  از  ساحلی)  بلوار  زيباسازی 
شريعتی جنوبی( محله خواجه عطا و نايبند -از اسكله 
پنجم(-اجرای  بندرعباس)اولويت  تا پشت شهر  حقانی 
 ( منطقه  دو  در  بانوان  شهر-پارك  سطح  های  پارك 
جهانگردی  شهر-پارك  پشت  ساحلی  1و4(-پارك 
پرندگان-اجرای  گلها-باغ  پارك  علی-  سورو-پنجه 
پرديس-بلوار  غدير-بلوار  بلوار  بلوارها-تكميل 
ابوموسی-بلوار شهرك امام رضا-شهدای محيط بان-
بلوار شمال شهرك امام رضا -اجرای انتنی های متصل 
به بلوار شهيد رجايی و امام حسين- اجرای پروژه های 
در  بزرگترين  بار)  تره  و  ميوه  گذاری-ميدان  سرمايه 
فارس-بازار  خليج  نگين  تجاری  كشور(-پروژه  جنوب 

بانوان- ماهی(-پلاژ  بازار  بزرگترين  فروشان)  ماهی 
دستگاه- شهر-چهارصد  سطح  فرهنگسراهای  اجرای 
حسين-فرهنگسرای  امام  بلوار  شمال  گلستان  محله 
بزرگترين  كتابخانه شهدا-اجرای  ناخدا-بهسازی  نخل 
و عريض بلوار ساحلی كشور-تكميل پل هرمز) پشت 
فرمانداری(-تكميل پل خليج فارس)انتهای بلوار خليج 
بندرعباس-بازگشايی  صدف  پاركينگ  فارس(-اجرای 
معابر سطح شهر 21مورد-پدران آسمانی -محله نخل 
كوی  غفاری-محله  الله  آيت  ناخدا-آزادگان-محله 
ملت-محله شيرسوم-بازگشايی سه راه برق) به سمت 

مسكن مهر به سمت مسجد قائم اشاره كرد.
بندرعباس  شهرداری  گذاری  سرمايه  سازمان  رييس 
تا  و  بوده  درسال های 85تا 87معاون سازمان عمران 
پيش از عهده دارشدن رياست سازمان سرمايه گذاری 
شهرداری بندرعباس، درسال های 1399تا1401 مشاور 
اجرايی شهردار بوده است. نگاهی به پروژه های اجرا 
گذشته  های  درسال  بندرعباس  شهر  درسطح  شده 
پروژه های مهم كه چهره شهر  اكثر  دهد،  نشان می 
را دگرگون كرده توسط حوزه عمرانی شهرداری به بار 
نشسته است.به هرحال شهر بندرعباس، به عنوان يك 
همكاری  و  افزايی  هم  نيازمند  توسعه  كلانشهربرای 
دستگاه های مختلف و افراد كاربلد ومتخصص است.

سرمايه  سازمان  رييس  كه  هايی  پروژه  اميدواريم 
شورای  اعضای  درجمع  بندرعباس  شهرداری  گذاری 
شهر به معرفی آنها پرداخته و به نوعی آرزوی ديرينه 
نام  تا  شود  رود،اجرايی  می  شمار  به  بندرعباس  مردم 

بندرعباس دركشور بلندآوازه تر از گذشته شود.

توله  انتقال  از  زيست هرمزگان  مديركل حفاظت محيط  هرمزگان من- 
خرس سياه رها شده از مادر جهت تيمار به تهران خبرداد.

شهرستان  مركزی  بخش  اهالی  از  فردی  افزود:  تازيانی  مسيحی  حبيب 
رودان در استان هرمزگان يك توله خرس سياه را كه در محدوده جاده 

يافته بود به اداره حفاظت محيط زيست شهرستان رودان تحويل داد.
وی ادامه داد: بنا بر اظهارات اين فرد خرس مادر و توله ديگری نيز در روز 
29 فروردين ماه در همين حوالی ديده شده كه احتمالًا توله خرس مذكور 

به دليلی از آن ها جدا شده است.
مسيحی با اشاره به اينكه طبق نظر كارشناسان و مسئولين حفاظت محيط 
زيست اداره كل هرمزگان و سازمان متبوع، از آنجا كه احتمال داده شد 
كه خرس مادر برای يافتن توله همچنان در همان محدوده پرسه می زند، 
بازگرداندن توله خرس به محلی كه زنده گيری شده بود در دستور كار 
انجام  های  تلاش  رغم  علی  متاسفانه  اما  كرد:  خاطرنشان  گرفت،  قرار 
با  اين رو  از  نيفتاد و خرس مادر به محل مراجعه نكرد.  اتفاق  اين  شده 
توجه به سن كم توله خرس كه تا يك سالگی به مادر وابسته است و به 
تنهايی قطعاً حياتش به خطر می افتد، به ناچار تصميم بر خروج توله از 

زيستگاه گرفته شد.
وی با بيان اينكه توله خرس پس از چند روز تيمار در بندرعباس و تثبيت 
وضعيت سلامت، به تهران منتقل شد، عنوان كرد: خرس سياه آسيايی به 
عنوان يكی از كمياب ترين و آسيب پذيرترين گونه ها بشمار می رود كه 
زير گونه بلوچی آن كه در ايران پراكنش دارد و از نظر وضعيت حفاظتی 
در جهان در آستانه انقراض قرار دارد. اين گونه با ارزش از سوی سازمان 
حفاظت محيط زيست به عنوان نماد زيستی استان هرمزگان معرفی شده 
مناطق  كرد:  اضافه  هرمزگان   زيست  محيط  حفاظت  مديركل  است.  
ارتفاعات  شامل  هرمزگان  استان  شرق  در  بلوچی  سياه  خرس  پراكنش 
منطقه  تا  استان  در غرب  ميناب،  رودان، جاسك،  بشاگرد،  شهرستانهای 
حفاظت شده باز و در شمال استان تا منطقه حفاظت شده هماگ و ساير 

ارتفاعات شهرستان حاجی آباد است.
از هم وطنان عزيز تقاضا شده  بارها  اينكه همانطور كه  با اشاره به  وی 
است، در برخورد با نوزادان حيات وحش خصوصاً در فصل بهار بايد بسيار 
از نزديك شدن، لمس كردن، تعقيب كردن، جدا  با احتياط رفتار كرد و 
خودداری  جدی  طور  به  آنها  به  دادن  غذا  يا  و  زيستگاه  از  آنها  كردن 

و  است  نزديكی  همان  در  مادر  موارد  از  بسياری  در  كرد:  تصريح  كرد، 
در  باشد  اگر گوشتخوار  فاصه گرفته است كه  تغذيه كمی  برای  احتمالًا 
دفاع از فرزندانش دارای رفتار به شدت تهاجمی است در نتيجه در صورت 
امداد و نجات ضروری  انسان و عمليات  مشاهده موارد ويژه كه مداخله 
ادارات  به  سريعاً  شده  ذكر  احتياطی  موارد  رعايت  ضمن  می رسد،  بنظر 

حفاظت محيط زيست شهرستان مربوطه اطلاع داده شود.

آب شیرین کن شماره ۲ نیروگاه بندرعباس وارد مدار شد

به وعده ای که به مردم داده ایم عمل می کنیم

به دنبال تحقق آرزوهای دیرینه

انتقال توله خرس سیاه رها شده از مادر به تهران
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هفته نامه

رییس سازمان سرمایه گذاری شهرداری بندرعباس در جلسه شورای شهر از پروژه های 
مهم این سازمان پرده برداشت.

به گزارش هرمزگان من، عبدالرضا بهادر در این جلسه پروژه های بزرگ این سازمان 
کابین  تله  و  فلک  و  چرخ  احداث  شهربازی،  احداث  صنوف،  از  برخی  ساماندهی  را 

بندرعباس- هرمز اعلام کرد.
وی در تشریح این پروژه ها گفت: یکی از پروژه ها ساماندهی برخی صنوف و مشاغل 
مزاحم است که برنامه شهرداری انتقال جمعی از مشاغل مانند آهن آلات فروشی ها و 
سنگ تراشی و سنگ فروشی ها به حاشیه شهر بندرعباس است چرا که این مشاغل 
مزاحمت هایی را برای شهروندان به همراه دارد بر همین اساس ۵۸ هکتار زمین در 
ضلع شرقی کشتارگاه بندرعباس تحت عنوان اراضی قادهار به این پروژه در نظر گرفته 
شده است و هماهنگی های لازم نیز برای این کار با اتاق اصناف و اتاق بازرگانی  انجام 

شده است.
برای  اظهارداشت:  هرمزگان  قدیم  استانداری  مجاور  در  ا ی  پروژه  به  اشاره  بهادر،با 
مشارکت  با  است  بنا  و  است  شده  گرفته  نظر  در  مترمربع   ۵۰ و  هزار   ۶ پروژه  این 
طبقه  و سه  تجاری  طبقه  دو  شامل  بلوک  دو  و  طبقه  و سه  در سی  سرمایه گذاران 

پارکینگ اجرایی شود.
را،  از پروژه های مهم  بندرعباس یکی دیگر  رئیس سازمان سرمایه گذاری شهرداری 
احداث شهربازی در بندرعباس عنوان کرد و در این باره افزود: در خصوص شهربازی 
در بندرعباس برنامه های خوبی را طراحی کرده ایم، در دو مرحله این اقدامات صورت 
گرفته است، بندرعباس با توجه به اقلیم و شرایط آب و هوایی نیاز به به اماکن بازی 
در  را  کشور  شهربازی های  بزرگترین  از  یکی  که  هستیم  تلاش  در  دارد.  سرپوشیده 

بندرعباس احداث کنیم.
این  برای  اضافه کرد:  بندرعباس  و فلک در  احداث چرخ  به  اشاره  با  بهادر همچنین 
در حاشیه ساحل  و  دبی  در شهر  داشته ایم چنانچه  نیز  به سایر شهر ها  نگاهی  کار، 
بزرگترین چرخ و فلک جهان احداث شده است.چرخ و فلک ۷۲ متری  خلیج فارس 
بوشهر نیز در ساحل مکان سنجی شده است. قصد داریم در ساحل بندرعباس، و مجزا 
از مجموعه شهربازی، بزرگترین چرخ و فلک کشور را احداث کنیم و به این منظور 

مقدمات طرح به سرمایه گذاران معرفی شده است.
کابین  تله  پروژه  به  ادامه  در  بندرعباس  شهرداری  سرمایه گذاری  سازمان  رئیس 
بندرعباس به هرمزاشاره کرد و افزود: تله کابین بندرعباس به هرمز یکی دیگر از مهم 

ترین برنامه های حوزه  سرمایه گذاری است، این پروژه  یکی از پروژه های فرا ملی 
و خاص است که می تواند باعث شهرت بندرعباس در جهان شود، ۷ هزار ۸۰۰ متر 
مسیر این تله کابین از بندرعباس به هرمز است و ما هماهنگی های لازم را با سازمان 

میراث فرهنگی و گردشگری استان انجام داده ایم. 
وی اضافه کرد: مطالعات این طرح در حال انجام  است و تله کابین سازان مجرب از 

سراسر کشور در حال برنامه ریزی و مطالعات اولیه هستند .
بهادر ادامه داد: ما در شهرداری به عنوان پیشنهاد دهنده و پیگیری کننده هستیم، 
پروژه تجاری و اداری مهمی در زمین بازار قدیم ماهی فروشان بندرعباس کلید خورده 
است. وی افزود: پروژه باغ پرندگان با رویکرد سرمایه گذاری و نگهداری از پرندگان در 
از پروژه هایی است که در حال  اجرا خواهد شد. پروژه آکواریوم یکی  این مجموعه 

رایزنی و پیگیری آن هستیم.
احداث پل عابر پیاده که به بخش خصوصی واگذار خواهد شد و پیمانکاران این موضوع 
بهادر رییس سازمان سرمایه  این نشست عبدالرضا  ادامه  پیگیری خواهند کرد.در  را 

گذاری شهرداری بندرعباس به پرسش های اعضای شورا پاسخ داد.
وی درپاسخ به پرسشی گفت: نام گذاری پارک های افتتاح شده در سطح شهر یکی 
از نکات مغفول مانده ای بود که با تذکر خانم عامری آن را پیگری خواهیم کرد و در 

اسرع وقت نام گذاری پارک های افتتاح شده را نامگذاری خواهیم کرد.
بهادر ادامه داد: شهرداری بندرعباس با سرمایه مردم،دست به احداث پروژه می زند و 
ما به عنوان نماینده شهرداری در این صحن کلیات هر پروژه را مطرح می کنیم و اصل 

موضوع ما در حوزه سرمایه گذاری است.
رضایت  باید  ما  اینکه  بیان  با  بندرعباس  شهرداری  سرمایه گذاری  سازمان  رئیس 
ترغیب کنیم،  نسبت سرمایه گذاری در شهر خود  را  او  و  را جلب کنیم  سرمایه گذار 
تصریح کرد: بسیاری ازپروژه های شهرداری، جزیی  ازایده ها و آمال و آرزو ما برای 

شهر بندرعباس است، ما باید به دنبال این آمال ها رفته و آنان را عملی کنیم.
وی اضافه کرد: چندین پروژه این سازمان پیشرفت ۵۰ درصدی دارد، سعی داریم با 
همراهی نخبگان سرمایه گذاری که در مجموعه داریم وبا تلاش و پشتکار نیرو ها این 
پروژه ها را به سرانجام برسانیم و شاهد پیشرفت ۷۰ درصدی پروژه های مذکور تا 

پایان سال باشیم.
رسمی  مجوزهای  دارای  داریم  در دست  که  هایی  پروژه  درصد  کرد: ۷۰  ابراز  بهادر 
هستند و آن تعدادی از پروژه ها که مجوز ندارند منوط به تایید شورای شهر با طرح 
اصلی است و پس از تاییدیه ما به دنبال اخذ مجوز از سازمان های ذیربط خواهیم رفت.
رئیس سازمان سرمایه گذاری شهرداری بندرعباس تصریح کرد: ما به دنبال پروژه هایی 
به  از شهر، شهربازی احداث کنیم  نقطه ای  اگر در یک  اقتصادی هستیم،  با توجیه 

توسعه آن منطقه کمک کرده ایم .
وی همچنین درخصوص فانوس دریایی گفت:مدل فانوس دریایی به نوع طرح و سلیقه 
و  است  گردشگری  و  تجاری  مهم  نکات  دارای  پروژه  این  دارد،  بستگی  سرمایه گذار 

می توان از آن استفاده های بهینه برد.
بهادر در خصوص احداث پل عابر پیاده اضافه کرد: نیروی دریایی تقاضای نصب پل عابر 
پیاده ولیعصر را کرده است تا خدمات خود را به بیرون از منطقه نیروی دریایی)سورو( 

توسعه دهد.

رییس سازمان سرمایه گذاری شهرداری بندرعباس تاکیدکرد:

هرمزگان من- به مناسبت روز جهانی کار و کارگر جشن باشکوهی با حضور حجت 
نوبانی  مهدی  هرمزگان،  استان  در  فقیه  ولی  نماینده  زاده  عبادی  محمد  الاسلام 
شهردار بندرعباس، رئیس و اعضای شورای اسلامی شهر بندرعباس، مجتبی معین 
و  شهرداری  مدیران  و  معاونین  هرمزگان،  استان  رفاه  و  تعاون  کل  مدیر  وزیری 

سبزبانان و پاکبان شهرداری بندرعباس در سالن فجر بندرعباس برگزار شد.
 مهدی نوبانی در این آیین ضمن تبریک روز کارگر به همه کارگران زحمتکش، 
قشر  زحمت کش ترین  خدمت  در  داریم  افتخار  که  است  سال  دومین  کرد:  بیان 
جامعه باشیم،اگر شما یک روز یا یک ساعت در شهر حضور نداشته باشید نبود شما 

احساس خواهد شد.
شهردار بندرعباس گفت: تمام تلاش خود را به کار بسته ایم تا حقوق و بیمه و مزایا 

به بهترین نحو پرداخت شود؛ تلاش می کنیم شرایط بهتر شود.
شهرداری  نمایندگان  سبز،  فضای  و  تنظیف  کارگران  شما  کرد:  تصریح  نوبانی 
بندرعباس در محلات هستید که در حوزه های مختلف به صورت شبانه روز تلاش 
می کنید و از این رو باید با اخلاقی نیکو به برند کل شهرداری بندرعباس تبدیل 
شوید، چرا که خیلی از مردم شاید دسترسی به شهردار نداشته باشند اما پرسنل و 

کارگران را مرتبا می بینند.
شهردار بندرعباس بیان کرد: طبق نظرسنجی  که انجام شده اکثر مردم از زحمات 
پرسنل و کارگران شهرداری در خدمات رسانی راضی بودند و ما بازخورد خدمات 

شما را از مردم دریافت کرده ایم.
نوبانی تصریح کرد: در حوزه پسماند تفکیک از مبدا را آغاز کرده ایم و لازم است 

کارگران تنظیف نیز در این حوزه به فرهنگسازی کمک کنند.

به موضوع بهداشت و امنیت کارگران توجه بیشتری صورت گیرد
با  آیین  این  در  بندرعباس  جمعه  امام  و  هرمزگان  استان  در  فقیه  ولی  نماینده 
قدردانی از زحمات مجموعه شهرداری در برگزاری این مراسم بیان کرد: این مجلس 
یک جلسه بسیار متفاوت است و از قداست خاصی برخوردار است. این جلسه برای 

مجاهدان در دو عرصه خدمت به جامعه و کسب رزق حلال برای خانواده است.
برای  اکرم آن کس که  پیامبر  فرموده  به  زاده گفت:  عبادی  الاسلام محمد  حجت 
کسب روزی تلاش می کند حکم مجاهد را دارد. افتخار شما همین است که پیامبر 
اکرم بر دستان کارگر بوسه می زند و در هیچ دین و آئینی این همه افتخار برای 

کارگر وجود ندارد.
امام جمعه بندرعباس افزود: یکی از مجموعه مسائل کارگران امنیت شغلی است؛ 
کارگر باید در حوزه شغل، احساس امنیت داشته باشد و مسئولان تلاش کنند که 

این امنیت شغلی برای کارگران فراهم شود.
حجت الاسلام عبادی زاده بیان کرد: موضوع بیمه و تأمین اجتماعی از دغدغه های 
شما کارگران است که معوقات این حوزه به موقع باید پرداخت شود. مسئله دستمزد 
عادلانه برای طبقه زحمت کش یکی از نکاتی است که به عنوان معضل از آن یاد 

می شود و نیازمند رسیدگی است.
برای  یابی  مهارت  و  آموزش  کرد:  تصریح  هرمزگان  استان  در  فقیه  ولی  نماینده 
ارتقای سطح علمی و مهارتی یک جز مهم است، آموزش باعث می شود راندمان و 

سطح کار کارگران ارزش بالاتری پیدا کند.
شهرداری  کارگران  حقوق  پرداخت  وضعیت  اینکه  بیان  با  بندرعباس  جمعه  امام 
نسبت به گذشته بهتر شده است، گفت: پرداخت به موقع حقوق کارگران از جمله 
مسائل مهم دیگر است، جامعه کارگری به همین اندک حقوقی که می گیرند قانع اند 

و برای آن برنامه ریزی می کنند که باید سر موقع به دست آنها برسد.
نماینده ولی فقیه در استان هرمزگان گفت: مسئله تأمین مسکن کارگری خصوصاً 
برای افرادی که واجد شرایط اند در اولویت قرار گیرد، توسعه انجمن های کارگری 
برای اینکه بتوانند بدون ترس و واهمه بهتر کار کنند، حذف واسطه ها بسیار ضروری 

است.
امام جمعه بندرعباس اظهار داشت: مسئله ارتقاء شرایط ایمنی و بهداشت کارگران 
در برخی موارد رعایت نمی شود و میبایست به موضوع بهداشت و امنیت کارگران 

توجه بیشتری صورت گیرد.

به همت شهرداری بندرعباس؛

آیین بزرگداشت روز کار و کارگر برگزار شـد

شهرت جهانی بندرعباس با پروژه های سازمان سرمایه گذاری شهرداری


